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Steel  تقسیم سود160 تومانى به ازاى 
هر سهم در شرکت فولاد

نســل فردا: درمجمع عمومى عادى سالانه 
صاحبان سهام شرکت فولاد امیرکبیر کاشان 
و با حضور حداکثرى سهام داران، تقسیم سود 
160تومانى به ازاى هر سهم و جایگزینى شرکت 
توســعه معادن و فلزات با شرکت پرشین بتن 
مقاوم گیــلان در ترکیب اعضاى هیئت مدیره 
این شرکت به تصویب رســید. در این مجمع 
مدیرعامل شــرکت فولاد امیرکبیر کاشان در 
ســخنانى با اشــاره به ثبت رکوردهاى تولید 
روزانه، ماهانه و سالانه در خطوط مختلف تولید 
این شرکت گفت: به رغم بحران شیوع کرونا، با 
همت کارکنان و مدیران شرکت شاهد استمرار 
تولید و ثبت رکوردهــاى جدید در واحدهاى 
مختلف این شرکت بودیم. وى با اشاره به سهم 
17درصدى شرکت فولاد امیرکبیر کاشان در 
تولید گالوانیزه کشــور گفت: در سال گذشته 
بیش از 150هزار تن گالوانیزه در این شرکت 
تولید شد که به لحاظ کمى وکیفى از مزیت هاى 
رقابتى در کشــور و خاورمیانه بهــره مى برد. 
عالى وند، از تســویه قطعى کلیه صورت هاى 
مالیاتى ارزش افزوده این شرکت تا پایان سال 
97 خبر داد و افزود: در ســال گذشته بیش از 
300هزار دلار صرفه جویى ارزى شــد. وى به 
افزایش سهام شناور شــرکت از 10درصد در 
سال گذشته به 25درصد در سال جارى اشاره 
کرد و گفت: این امر نقش مؤثرى در روند تولید 
و ارزش سهام دارد. وى با بیان اینکه شرکت بر 
ارتقاى سطح آموزش و افزایش بهره ورى نیروى 
انسانى تأکید دارد، افزود: افتخارات چشمگیرى 
به دست آمده که مى توان به دریافت تندیس 
بلورین جایزه تعالى سازمانى، کسب تندیس 
زرین صنعت سبز کشور، دریافت تندیس زرین 

سرآمدى روابط عمومى و...اشاره کرد.

خبر ویژه

صنعتگفت وگو 

نسل فردا : پس از گذشت دو ماه از جلسه تنظیم بازار به نظر مى رسد در روزهاى آتى 
شاهد اعلام نهایى قیمت کنسانتره، گندله و آهن اسفنجى خواهیم بود.جهت اطلاع از 
آخرین تحولات این حوزه با مهندس یزدخواستى، معاون خرید شرکت فولادمبارکه 

گفت وگویى انجام داده ایم که مى خوانید.
 اخیرا پیشنهاد هاى زیادى براى تعیین قیمت مطرح شده بود، به نظر شما 

جمع بندى کلى وزارت صمت در این  باره چه خواهد بود؟ 
کارشناسان این حوزه نظرات خود را درباره قیمت گذارى مطرح کرده  اند. فرصتى 
که معاونت معدنى وزارت صمت براى بررسى انجمن ها و کارشناسان تخصیص داد 

شفافیت در مدل هاى محاسبه قیمت ایجاد کرد. 
مدل پیشنهادى شرکت فولاد مبارکه براى تعیین قیمت کنسانتره و گندله 

چه خواهد بود؟
فولاد مبارکه هرگونه تصمیم غیرکارشناسى را در التهاب بازار محصولات فولادى 
مؤثر قلمداد مى کند. این شرکت بهترین مدل تعیین قیمت را قیمت گذارى بر مبناى 

توزیع سود عادلانه براساس هزینه سرمایه گذارى مى داند.
 شاهد افزایش قیمت کنسانتره، گندله و آهن اسفنجى خواهیم بود؟

بررسى کارشناسان نشان مى دهد افزایش قیمت در 99 توجیهى ندارد، از این رو فولاد 
مبارکه با هرگونه افزایش قیمت مخالف است.

شهرخبر: رئیس انجمن سنگ آهن ایران گفت: اصلاح قیمت هاى زنجیره فولاد با دو 
پیشنهاد اساسى از سوى سه تشکل خانه معدن ایران، انجمن سنگ آهن و کمیسیون 
معدنى اتاق ایران به وزارت صمت ارائه شــد. اکبریان، با اشاره به نشست کمیسیون 
اقتصاد کلان اتاق ایران با موضوع قیمت گذارى زنجیره فــولاد افزود: اتاق بازرگانى 
مادر تشکل هاست و به خصوص هیئت رئیسه آن با ارتباط مستقیم با دولت و مجلس 
مى تواند جبهه رو در روى مسئولان، بخش نامه ها و غیره باشد. وى بیان کرد: در این 
زمینه تشکل ها باید موارد را به کمیسیون ها منتقل کنند و کمیسیون ها نیز در جلسات 
این چنینى به اتفاق نظر برسند تا در نهایت اتاق و هیئت رئیسه آن به جمع بندى برسند 
که در اصلاح قیمت هاى زنجیره فولاد، مباحث ســهمیه بندى ها و غیره چطور باید 
برخورد و تعیین موضع در برابر دولت کنند. به گفته وى اعضاى اتاق بازرگانى با توجه به 
اینکه قانون اختیاراتى به آن ها داده، مى توانند براى اصلاح قیمت هاى زنجیره تاثیرگذار 
باشند. وى خاطرنشان کرد:  این جلسه تاکنون دو بار تشکیل شده و مقرر شده جلسه 
سومى نیز در این زمینه با حضور اعضاى هیئت رئیسه اتاق ایران، کمیسیون معدنى 
اتاق و انجمن سنگ آهن برگزار شود تا در نهایت یک خروجى واحد داشته باشد.اکبریان  
گفت: مقرر شده معاونت معدنى وزارت صمت به ساماندهى قیمت گذارى ها از معدن تا 
شمش فولاد بپردازد که آن را به چهار تشکل انجمن سنگ آهن، انجمن تولیدکنندگان 

فولاد، کمیسیون معدن اتاق ایران و خانه معدن سپرده است.

معاون خرید فولاد مبارکه: 

هرگونه تصمیم غیرکارشناسى 
در التهاب بازار محصولات فولادى مؤثر است

رئیس انجمن سنگ آهن ایران اظهار کرد: 

ضرورت  اصلاح  قیمت 
زنجیره اى فولاد 

سه شنبه 20 خرداد 1399  
سال بیست و نهم | شمـاره 6255
9 ژوئن 2020 | 17 شوال1441

رشد سود خالص شرکت ورق 
خودرو  چهارمحال وبختیارى

نسل فردا: مجمع عمومى عــادى سالانه شرکت 
ورق خــودرو چهارمحال وبختیــارى بــا حضور 
ســهام داران، اعضاى هیئت مدیره، حساب رس و 
بازرس قانونى این شــرکت برگزار شد. در ابتداى 
جلســه، مدیرعامل شــرکت ضمن ارائه گزارش 
هیئت مدیره به مجمــع، از حمایت هاى بى دریغ 
مدیرعامــل گــروه فولادمبارکه، ســهام داران، 
هیئت مدیره و تلاش مدیریت و کارکنان شــرکت 
قدردانى کــرد و گفت: موفقیت هاى این شــرکت 
در تولید و رشد قابل توجه در افزایش سود خالص 
شــرکت، حاصل همین حمایت ها و تلاش ها بوده 
و شایسته قدردانى اســت. اصغر اسماعیلى، اظهار 
امیدوارى کرد شرکت ورق خودرو در سایه استمرار 
حمایت هاى لازم و با تلاش کارکنان خود بتواند با 
برنامه ریزى هاى صورت گرفته، در سال جهش تولید 

موفقیت هاى بیشترى کسب کند.

هدف گذارى نورد
790هزار تن اسلب در فولاد اکسین

شــهرخبر: مدیر تولید شــرکت فولاد اکسین 
خوزســتان با بیان اینکه این شرکت بیش ازپیش 
توانایى رفع نیاز کشــور به ورق هاى آلیاژى را دارد 
گفت: مهم تریــن هدف در ســال «جهش تولید» 
رسیدن به نورد790 هزار تن اسلب معادل 700هزار 
تن ورق اســت. بهرنــگ اهدایــى در گفت وگو با 
ایسنا، با اشاره به تنوع تولید محصولات در شرکت 
فولاداکسین در چند ماه گذشته، اظهارکرد: تحقق 
بالاترین تناژ نورد اسلب در سال98 و ثبت رکورد 
نورد79 هزار تن اسلب با توجه تغییر سبد محصولات 
تولیــدى در اردیبهشــت ماه 99، از مهم تریــن 
دستاوردهاى فولاد اکسین اســت و در این زمینه 
شــاهد عملکرد مطلوبى در تولید این محصولات 

بازارپسند هستیم.

ساخت کارخانه فولاد در هندیجان
پارسیک: استاندار خوزستان گفت: کارخانه فولاد 
با ظرفیت 150هزار تن ساخته مى شود. شریعتى 
افزود: این کارخانه به عنوان نخستین سرمایه گذارى 
صنعتى در هندیجان انجام و مقدمه اى براى صنعتى 
شدن سواحل استان است. از دیگر اهداف ساخت 
کارخانه فولادهندیجان، صنعتى شــدن سواحل 
مکران تا اروند است. استاندار خوزستان بیان کرد: 
امیدواریم با اجرا شدن این طرح، هندیجان منشا 

تولید و اشتغال بیشترى شود.

کوتاه از فولاد 
بازار فولاد در مسیر ثبات قرار گرفته استشرکت فولاد مبارکه سرآمد بازار سرمایه و تولید در کشور

اقتصاد 24: عضو هیئت مدیره شرکت فولادمبارکه در جریان بازدید از خطوط تولید فولادمبارکه اظهار داشت: شرکت فولادمبارکه 
سرآمد بازار سرمایه و تولید در کشور است و خوشبختانه مدیران و کارکنان تلاش گر این شرکت، سالى را که «جهش تولید» نام گذارى 

شده است با کسب رکورد هاى پیاپى آغاز کردند و نویدبخش روز هاى خوبى براى ذى نفعان بودند.
محمد زارع پوراشکذرى، با تأکید بر اینکه فولادمبارکه داراى زنجیره کامل تولید فولاد است گفت: با عملکرد بهینه این گروه، کشورمان 
به برنامه بلندمدت افق 1404 دست خواهد یافت. زارع پور از پروژه نورد گرم 2 فولادمبارکه به عنوان یکى از مباحث مهم مطرح شده در 
هیئت مدیره نام برد و گفت: با اجرایى شدن آن قطع به یقین ارزش بازار سرمایه فولادمبارکه و زنجیره ارزش گروه فولادمبارکه بهتر از 

گذشته خواهد شد.

اقتصادآنلاین: نایب رئیس انجمن تولیدکنندگان فولاد درخصوص شرایط فعلى بازار فولاد گفت: به نظر مى رسد بازار فولاد در مسیر 
رسیدن به تعادل حرکت مى کند؛ زیرا بعد از اتفاقاتى که اواخر هفته گذشته رخ داد و شاهد معاملات سنگین در بورس کالا که منجربه 
افزایش طبیعى قیمت ها ناشى از ابطال معاملات بودیم، پیش بینى مى شود که طى دو تا سه هفته آینده روند باثبات ترى در بازار فولاد 

مشاهده شود.
بهادر احرامیان، نائب رئیس انجمن تولیدکنندگان فولاد افزود: این در حالى است که بر خلاف انتظار و پیش بینى ها از همین امروز، روند 
کاهشى قیمت ها در بازار واقعى فولاد آغاز شده است؛ لذا درصورتى که معامله به درستى انجام شود و قیمت ها واقعى شود، شاهد روند 

کاهشى و به ثبات رسیدن بازار خواهیم بود.

اینفوگرافى

نسل فردا: در جلسه اى با حضور مهندس عظیمیان 
مدیرعامل، معاونان و مدیــران فولادمبارکه با خانم 
دکترصالحى نماینده مردم شهرســتان مبارکه در 
مجلس شوراى اســلامى، بر هم گرایى هرچه بیشتر 
صنعت با جامعه و توسعه متوازن منطقه تأکید شد. 
در این جلســه مدیرعامل فولادمبارکــه با تأکید بر 
اهمیت تعامــل و همکارى مابیــن صنعت و جامعه 
تصریح کرد: هم زمان با دوران ســاخت فولادمبارکه 

از نگاه مدیریت این شــرکت تعهد به مسئولیت هاى 
اجتماعى از اولویت هاى اصلى شرکت بوده است. این 
درحالى است که طى بحران هاى اخیر ازجمله زلزله 
و سیل در استان هاى غربى، شمالى، جنوبى و شرقى 
کشور و درجریان شیوع ویروس کرونا فولادمبارکه 
در چهارچوب قوانین و مقررات شرکت به یارى مردم 
عزیز شهرستان مبارکه و ســایر هم وطنان شتافت. 
عظیمیان خاطرنشــان کرد: فولادمبارکه از اجراى 

طرح هاى بنیادین و عام المنفعه کــه مى تواند براى 
آحاد جامعه و ذى نفعان خلق ارزش کند اســتقبال 
مى کند. هم چنان کــه پیش از این با مشــارکت در 
طرح هاى مختلف عمرانــى، بهداشــتى درمانى و 
فرهنگى اجتماعى ازجمله احداث پایگاه امداد و نجات 
سه راهى مبارکه، احداث حسینیۀ بزرگ شهرستان 
مبارکه، تکمیل ورزشــگاه و بســیارى از پروژه هاى 

آموزشى نقش آفرینى کرده است. 
به گزارش خبرنگار فولاد در این جلســه همچنین 
نماینده مردم شریف شهرســتان مبارکه در مجلس 
شوراى اسلامى خاطرنشان کرد: منفعت فولاد مبارکه 

و شهرســتان در مشــارکت و تعامل هرچه بیشتر و 
اجراى پروژه هاى ماندگار اســت. پروین صالحى، با 
بیان اى که خوشبختانه شرکت فولادمبارکه از ابتدا 
تاکنون در کنار مردم شــریف شهرســتان بوده و با 
اقدامات خوب و مثال زدنى خــود بخش عمده اى از 
مشکلات اساسى این شهرســتان را رفع کرده است، 
اظهار داشــت: در ادامه این تعامل پر خیر و برکت با 
همکارى مدیرعامل فولادمبارکه و ســایر معاونان و 
مدیران دلسوز این شرکت تلاش خواهیم کرد تا منافع 
ارزنده ترى را براى صنعت و مــردم بزرگوار منطقه

 به بار آوریم.

طى جلسه اى در فولاد مطرح شد

تداوم تعامل و مشارکت فولادمبارکه با مسئولان شهرستان مبارکه

دبیر انجمن تولیدکننده هاى فولاد:

دبیــر انجمن تولیدکننده هــاى فولاد با 
انتقاد از سیاســت ســابق قیمت گذارى 
دســتورى براى فــولاد در بــورس کالا 
گفت: برخى از مسئولان تصور مى کنند 
با تعیین سقف و کف قیمت ها مى توانند 
نرخ فولاد را تعدیل کنند، اما برخلاف این 
سیاست گذارى اشتباه، اگر قیمت را بازار 
تعیین کند، دیگر با افزایش غیرمنطقى 
مواجه نخواهیم بود؛ چراکه بازار به صورت 
مداوم در حال جست وجوى قیمت واقعى 
است. سیدرسول خلیفه سلطانى افزود: تا 
قبل از سال1396 یعنى زمانى که هنوز 
قیمت گذارى فولاد دستورى نشده بود، 

تولیدکنندگان ایرانــى ارزان ترین فولاد 
جهــان را در اختیار مشــتریان داخلى 
قرار مى دادند. وى با بیــان اینکه حذف 
مداخله قیمتى در بــازار فولاد به کاهش 
نرخ منجر شده است، گفت: از وقتى بازار 
از سیاست سقف قیمتى آزاد شده، عرضه 
و تقاضا قیمت ها را تعیین مى کند و انگیزه 
سوءاستفاده از تفاوت قابل توجه قیمت 
دستورى و آزاد از بین رفته است؛ ضمن 
اینکه بعد از جلوگیــرى از قیمت گذارى 
دســتورى در بازار بورس فولاد، تأثیرات 
مثبت این اقدام مشاهده و قیمت ها در بازار 
آزاد تعدیل شد. خلیفه سلطانى، نگرانى ها 

درمورد افزایش افسارگســیخته قیمت 
فولاد را غیرقابل اعتنا دانســت و افزود: 
میزان تولید فولاد در کشور مناسب است، 
به طورى کــه مصرف ســالانه فولاد در 
کشور نزدیک به 15میلیون تن است، این 
در حالى است که هدف صنایع فولاد براى 
تولید ســال جارى نزدیک به 30میلیون 
تن خواهد بود. آزادســازى نرخ منجر به 
عرضه حداکثرى مقاطع تولیدى در بازار 
و به تدریج تعدیل قیمت ها مى شود. وى 
ادامه داد: با بررســى آمار تولید و مصرف 
فولاد در ســال هاى اخیر، مى توان ثبات 
نســبى نظام عرضه و تقاضا را پیش بینى 

کرد. دبیر انجمــن تولیدکنندگان فولاد 
ایران وضعیت تولید مقاطع طویل فولادى 
را مثبت ارزیابى کــرد و گفت: میلگرد و 
تیرآهن به میزان کافى در کشــور تولید 
شده و فعالان اقتصادى و مردم نباید نگران 
کمبود و گرانى بى مــورد این محصولات 
باشند. خلیفه سلطانى، با تاکید بر اهمیت 
همکارى مسئولان دولتى و فعالان بخش 
خصوصى در فولاد اظهار داشــت: تمام 

دست اندرکاران صنعت فولاد باید شرایطى 
را ایجاد کنند که خریدوفروش فولاد در 
کشور به ساده ترین شــکل ممکن انجام 
شــود و علاوه بر آن، مناسبات لازم براى 
صادرات این کالا نیز روان و پرسرعت باشد. 
وى افزود: شرایط باید به گونه اى باشد که 
جذابیت ســرمایه گذارى در بخش فولاد 
افزایش یافته و در نتیجــه کمبود تولید 

ورق فولادى نیز پایان یابد.
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آگهی دعوت مجمع عمومی عادی  به طور فوق العاده 

هیئـت تصفیـه شرکت منحله جی کت

بدین ترتیب از کلیه سهامداران شرکت منحله جی کت با مسئولیت محدود  به شماره ثبت 2051 و شناسه ملی 10861892632 در 
حال تصفیه    دعوت می شود در تاریخ 99/4/5 پنجشنبه  ساعت 10 صبح در محل تالار جی تشکیل می گردد،  حضور به هم رسانند. 

دستور جلسه: 
1- انتخاب یا تجدید انتخاب هیئت تصفیه برای مدت 2 سال 

2- گزارش حساب های مالی و تصویب تراز مالی ا زسال 94 الی 99
3- تعیین روزنامه کثیرالانتشار 

4- گزارش تقسیم دومین قسمت ثمن فروش تالار به شرکا
5- گزارش فروش تالار از طرف خریداران مجتبی شهابی و خانم دهقانی به آقای حسام کسائی و فرزندان ایشان 

آگهی  مجمع عمومی عادی 
 شرکت هرمس مفتول )سهامی خاص( به شماره ثبت 14264

هیئـت مدیـره  شرکت هرمس مفتول )سهامی خاص( 

بدینوسیله از  کلیه سهامداران شرکت فوق دعوت می شود که در جلسه مجمع عمومی عادی که در 
ساعت 9 صبح مورخ 1399/04/08 و در جلسه هیئت مدیره که در ساعت 10 صبح مورخ 1399/04/08 
در محل اصفهان، شهرک صنعتی مورچه خورت، خیابان شیخ بهایی هفتم، پلاک 195 تشکیل می گردد، 

حضور به هم رسانید.
الف(دستور جلسه مجمع عمومی عادی: - انتخاب مدیران، انتخاب بازرس، تصویب صورت های مالی، 

روزنامه کثیرالانتشار و کلیه موضوعاتی که در صلاحیت مجمع عمومی عادی است.
ب( دستور جلسه هیئت مدیره :  

-تعیین سمت مدیران، تعیین اعضای هیئت مدیره، تعیین دارندگان حق امضا

آگهـی فراخوان بهره برداری بیلبورد تبلیغاتی

روابط عمومی سان آرا

آزاد راه اصفهـان - نطنـز - کاشـان 
در نظـر دارد امتیاز ساخت، نصب و بهره برداری از تعداد 20 عدد بیلبورد تبلیغاتی را 
در محدوده محور این آزاد راه )نطنز - کاشان( به اشخاص حقیقی و حقوقی سرمایه 

گذار و علاقمند واگذار نماید. 
در این خصوص تسهیلات انگیزشی مناسب توسط هیئت مدیره محترم شرکت در 
نظر گرفته شده است که پس از بررسی نهایی پیشنهادات، توافق و اعمال خواهد شد. 
افراد علاقمند می توانندظرف حداکثر تا پایان خرداد ماه به دفتر این شرکت واقع در 

اصفهان، خیابان آیت اله خراسانی، مجتمع سان آرا مراجعه فرمایند.


